
     
	  

	  

Emlékeztető 
a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2015. november 23-án, 19.00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Daku Dávid, Gulyás Eszter, Hernády Gergely, 
Horváth Bálint, Józsa Katalin, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Mericskai Dorina, Nagy 
László, Németh Péter, Patai Boglárka, Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Tarnóczi Eszter, 
Vidák Miklós 

Kimentéssel hiányzik: Pinczés Gergő 

Vendégek: Jászberényi Tünde, Kiss Ágnes, Köves Bálint 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 
kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Napirend előtt 

Jászberényi Tünde ismertette elképzelését a Kari Papír c. folyóirat következő évi működését 
illetően, bemutatta a cikkek témavázlatát.  

Kiss Ágnes és Köves Bálint bemutatták pályázatukat a Megfagyott Muzsikus c. folyóirat 
következő évi megjelenését illetően.  

Jászberényi Tünde, Kiss Ágnes és Köves Bálint távoznak. 

A Kari Papír c. folyóirat főszerkesztői pályázatára leadott jelentkezését a Hallgatói Képviselet 
14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

A Megfagyott Muzsikus c. folyóirat főszerkesztői pályázatára leadott jelentkezések közül a 
Hallgatói Képviselet Köves Bálint főszerkesztő jelöltet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadta. 

Elnöki beszámoló 

Balázs Anna előterjesztette a november 25-i Kari Tanács delegálási listát. Daku Dávid és 
Vidák Mikós kimentését kérte az ülésről, őket Németh Péter és Patai Boglárka helyettesíti. A 
delegálási listát a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta. 

Balázs Anna beszámolt a november 18-i Hallgatói Jogorvoslati Bizottság ülésének főbb 
eseményeiről. 

Balázs Anna tájékoztatott, hogy a Hallgatói Szolgáltatási Igazgatóság részére a képviselők 
közösségi ösztöndíj pályázatáról az adatszolgáltatást elvégezte. 



     
	  

	  

Balázs Anna tájékoztatott, hogy november 25-én Stratégiai Bizottságot tart. 

EHK beszámoló 

Daku Dávid beszámolt a Vezetői Értekezlet november 16-i ülésén történtekről, megvitatták a 
2016/17 tanév ütemezését, Borsa Miklós beszámolt a „Fából vaskarika” egyetemi szintű 
hallgatói tervpályázat szervezésének helyzetéről, valamint a 0. zárthelyi dolgozat tartásáról 
tárgyaltak. 

Daku Dávid tájékoztatott, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet Építőmérnöki Kari 
delegáltja Gődér Vivien lett. 

Daku Dávid elmondta, hogy a BME Hallgatói Önkormányzatának Alapszabály 
mellékleteinek véglegesítésével foglalkozik. 

Daku Dávid beszámolt a Vezetői Értekezlet november 23-i ülésén történtekről, ahol többek 
között a BME balatonkenesei mérőtáborának helyzetéről, a Horizont 2020 pályázatról, 
valamint a Mérnök Bál szervezésének részleteiről volt szó. 

Oktatási beszámoló 

Gulyás Eszter elmondta, hogy november 26-án 17.00-kor Belső Oktatási Bizottságot tart. 

Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy november 26-án 15.00-kor kerül megrendezésre a 
Szakirányválasztási tájékoztató előadás. 

Juttatás-térítési beszámoló 

Tarnóczi Eszter beszámolt a november 18-i Belső Juttatási Bizottságon történtekről, ahol a 
Demonstrátori ösztöndíj pályázatról, illetve a Kari BME ösztöndíj pályázat pontrendszeréről, 
valamint a maradványkeret felosztási elveiről volt szó. 

Tarnóczi Eszter tájékoztatott, hogy november 25-én Belső Juttatási Bizottságot tart, amelyen 
az előző ülésen tárgyalt napirendek további fejlesztése történik. 

Gazdasági beszámoló 

Nagy László beszámolt a Belső Gazdasági Bizottság november 19-i ülésén történtekről, 
amelyen a következő évi Öntevékeny Köri pályázatok kivitelezésének lehetőségei kerültek 
napirendre. 

Nagy László előterjesztette a XIX. Építész Gólyabál költségvetését, amelyet a Hallgatói 
Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadott.  



     
	  

	  

Kollégium 

Németh Péter beszámolt a november 20-i Belső Kollégiumi Bizottságon történtekről, amelyen 
Kutas Balázs vezetőmentor jelenlétében a Bercsényi 28-30. Kollégium Házirendjének 
felülvizsgálata volt napirenden. 

Németh Péter beszámolt a november 18-i Külső Kollégiumi Bizottságon történtekről, ahol az 
egységes Kollégiumi Férőhely pályázat pontrendszerét határozták meg. 

Közéleti beszámoló 

Somhegyi Balázs előterjesztette a 2016. évi Építész Kari Napok főszervezői pályázatának 
hirdetményét, amelyet a Hallgatói Képviselet 14 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 
elfogadott. 

Somhegyi Balázs összegezte a november 20-i Rudas fürdő bejárással egybekötött rendezvény 
eseményeit. 

Somhegyi Balázs beszámolt a november 17-i Rendezvény Bizottságon történtekről, ahol 
többek között a 2016. évi Építész Napok koncepcionális újragondolásával és a 2016. évi 
Gólyatábor lehetséges helyszíneinek feltárásával foglalkoztak . 

Somhegyi Balázs beszámolt a XIX. Építész Gólyabál szervezésének helyzetéről. 

Öntevékeny köri beszámoló 

Patai Boglárka elmondta, hogy véglegesítette az öntevékeny hallgatói csoportok 
használatában lévő eszközökről készített leltárt. 

Patai Boglárka beszámolt az Öntevékeny Köri Állófogadás szervezésének helyzetéről. 

HSB delegált beszámoló 

Komonyi Dániel elmondta, hogy a Bercsényi DSK hallgatói öntevékeny csoport gyűlésén vett 
részt, amelyen segítséget nyújtott a következő félév programtervezetének kialakításában. 

PR beszámoló 

Józsa Katalin beszámolt a november 17-i Szponzori Bizottságon elhangzottakról, ahol a tagok 
a kapcsolatfelvétel részleteit tárgyalták, valamint bővítették a meglévő adatbázist.  



     
	  

	  

Gólyatanács beszámoló 

Hernády Gergely beszámolt a november 11-i Gólyatanács ülésén történtekről, amelynek 
meghívott vendégei Balázs Anna és Nagy László voltak, valamint hozzátette, hogy a 
következő ülés időpontja november 25. 19.00. 

Senior kör beszámoló 

Kristály Márton beszámolt a november 17-i Senior gyűlésen történtekről. 

Kristály Márton elmondta, hogy az eddigi időszakot véleményező beszámolók 
összegyűjtésével és feldolgozásával foglalkozott. 

Nyílt Nap beszámoló 

Horváth Bálint ismertette a november 27-én megrendezésre kerülő Egyetemi Nyílt Nap 
részletes programját. 

Egyéb 

Komonyi Dániel beszámolt a november 19-i Egyetemi Hallgatói Képviselet által összehívott 
Erasmus+ ösztöndíj pályázat kivitelezését véleményező bizottságon történtekről, amelyen 
Józsa Katalinnal vett részt.  

A következő rendes ülés időpontja 2015. november 30. (hétfő) 19.00, helye: BME K. épület 
III. emelet 23., a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2015. november 23. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 
 Józsa Katalin Balázs Anna 

 Elnök  



     
	  

	  

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

119/2015. Kari Papír c. folyóirat főszerkesztő 
jelölt: Jászberényi Tünde 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

120/2015. Megfagyott Muzsikus c. folyóirat 
főszerkesztő 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

121/2015. november 25-i Kari Tanács 
delegálási lista 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

122/2015. XIX. Építész Gólyabál költségvetés 14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

123/2015. 2016. évi Építész Kari Napok 
főszervezői pályázat hirdetmény 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


